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Samhällsbyggnadsnämnden
  

  

 

 

Sekreterare .................................................  
 Philip Norrman  

Ordförande ................................................        ………………………………………. 
 Malin Thydén Kärrman (S)  

Underskrifter 

Justerande ................................................        ………………………………………. 
  Tobias Tillkvist (M)  
    

ANSLAG/BEVIS Protokollet är justerat. Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Organ Samhällsbyggnadsnämnden 
Sammanträdesdatum 2024-08-28   

Datum för anslags 
uppsättande 

 
Datum för anslags 
nedtagande 

 

Förvaringsplats för 
protokollet 

Kommunhuset 

................................................. Underskrift 
 

  
 
Justerandes sign   Utdragsbestyrkande 

Plats och tid Bolmen kl. 08:00-11:00 
  
Beslutande ledamöter Malin Thydén-Kärrman (S) (ordförande), Bengt-Åke Torhall (L), Ray Alexen 

(SD), Roger Andersson (S) (vice ordförande), Tobias Tillkvist (M) (2:e vice 
ordförande) 

  
Ej tjänstgörande ersättare Kjell Larsson (S) 

Lars-Göran Möller (SD) 
Mattias Andersson (KV) 

  
Övriga närvarande Katarina Paulsson (samhällsbyggnadschef) 

Philip Norrman (nämndsekreterare) 
Charlotte Karlsson (kostchef) 
Ann Backsten (-) (lokalvårdschef) 
Cecilia Zryd  (VA- och renhållningschef) 
Jenni Cornelius  (-) (verksamhetsutvecklare) 
Isabel Said (ekonom) 
Patrick Nordin (gata- och parkchef) 
Daniel Helsing (bygg- och miljöchef) 

  
Utses att justera Tobias Tillkvist (M) 
  
Justeringens plats och tid  
  
Protokollet omfattar §57 
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§57 

Renhållningstaxa 2025  
(2024 SBN0048) 

Beslut 
Samhällsbyggnadsnämnden föreslår kommunfullmäktige att anta föreliggande förslag till 
renhållningstaxa för år 2025. 

Beskrivning av ärendet 
Hylte kommun har en helt avgiftsfinansierad renhållningstaxa och utgångspunkten är att 
avgifterna ska täcka kommunens hela kostnad för renhållningen inklusive kapitalkostnader för 
investeringar. Över tid ska verksamheten varken gå med över- eller underskott. Varje år gör 
VA- och Renhållningsenheten tillsammans med Ekonomienheten en översyn av 
renhållningstaxan för att bedöma behovet av förändringar i taxan. Den sammanvägda 
bedömningen som görs är att taxan bör sänkas med 26%.  
  
Taxan höjdes med 26% inför 2024 för att säkerställa att det underskott som har belastat 
verksamheten skulle hämtas hem till årsskiftet 2024/2025. Höjningen förväntas ge avsett 
resultat och taxan behöver därför sänkas för att inte generera ett överskott under 2025. Hylte 
kommun har fattat ett inriktningsbeslut om att söka medlemskap i SÅM. Vid ett eventuellt 
inträde i SÅM fr o m 2026 innebär detta att 2025 är sista året för att balansera över- eller 
underskott.  
Ekonomisk konsekvens av beslutet  

Handlingar i ärendet 
 Förslag- Renhållningstaxa 2025 
 Tjänsteskrivelse - Renhållningstaxa 2025 

Förslag till beslut 
Samhällsbyggnadsnämnden föreslår kommunfullmäktige att anta föreliggande förslag till 
renhållningstaxa för år 2025.  
 

Yrkanden 
Roger Andersson (S) och Ray Alexén (SD) yrkar bifall till förvaltningens förslag.  
 

Beslutet skickas till  
Kommunfullmäktige 
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Paragrafen är justerad 
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